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SENIORENRAAD 
 

Zitting van 9 januari 2023 
Aanwezig: 
 
Audrey Bogaerts schepen 
Tilly Heymbeeck secretaris administratie 
Simonne Binst ondervoorzitster persoonlijk 
Herman Van Bever lid persoonlijk 
Stany Op De Beeck voorzitter persoonlijk 
Francine De Becker lid persoonlijk 
Marcel Boogaerts lid Landelijke Gilde Schiplaken 
Johan Neefs lid bijzonder comité sociale zaken OCMW 
Josée Naets lid S-Plus Boortmeerbeek 
Jozef Crabs lid OKRA HEVER 
Monique Vertongen lid OKRA Hever 
 
Verontschuldigd: 
 
Rita Van den Balck lid OKRA Boortmeerbeek 
Georges Devroey lid Davidsfonds 
Suzanne De Meulemeester lid VLAS 
Willy Van Den Brande lid Neos / TCB 
 
 
1.            VERSLAG VORIGE VERGADERING 
 
Stany wenst iedereen een gelukkig en gezond 2023 . 
Herman vindt het spijtig dat op het overleg Foyer De Lork op 13 december 2022 niemand aanwezig 
was van de seniorenraad. Door een samenloop van omstandigheden waren de beide 
vertegenwoordigers verlet. Audrey was wel aanwezig, maar zij moet blijkbaar eerst verkozen worden 
i.p.v. Denis Bosny.  
 
2.              EVALUATIE KERSTMARKT 16 DECEMBER 2022 
 
Deze werd ervaren als weinig sfeervol, te weinig volk, geen animatie. Er was wel een Oekraïnse 
damesgospel groep dit kwam zingen op de markt, maar dit had niet genoeg effect. 
De verenigingen konden gratis materiaal van de gemeente en elektriciteit gebruiken.  
Er wordt gevraagd of er geen mogelijkheid bestaat tot huren van tenten, of dat er allemaal dezelfde 
tenten worden gebruikt voor de standhouders? 
 
3. EVALUATIE STREEKUITJE/BIBLIOTHEEK/INFO NAMIDDAG NIET – PLUIS GEVOEL 
 
Streekuitje Kampenhout: heel interessant, enkele nieuwe gezichten bij de inschrijvingen. 
Bibiliotheel: leuke voorstelling, heel goede vertelster, verrassend. 
Niet-pluis gevoel: de info-namiddag was volzet, in maart 2023 wordt er nog een info avond gehouden, 
maar dan nu s’ avonds. 
4. ANTWOORD CBS VRAGEN SENIORENRAAD 

 
Het college van burgemeester en schepenen neemt kennis van de adviezen geformuleerd door de 
seniorenraad en besluit als volgt te antwoorden: 
1/Aanpassing verkeersleefbaarheidsplan Blokstraat 
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Er is geen aanpassing nodig van het verkeersleefbaarheidsplan aangezien in navolging van het eerdere 
antwoord deze dagen de herstelling wordt uitgevoerd in de Blokstraat en de knip aan de 
Caetersbosweg wordt geïnstalleerd. 
 
2/ goedkeuren aanpassen statuten 
-de statuten, de aanpassing ervan zijn al enkele malen op het CBS geweest.  
Het college van burgemeester en schepenen blijft bij haar standpunt van 11 april 2022. 
 
3/ de tunnel die voorzien is onder Foyer De Lork moet opgenomen worden in de overeenkomst voor 
de verwezenlijking van het nieuwe gebouw. (Foyer De Lork) 
Aangezien er nergens een spoor van een tunnel te bespeuren is en bovendien dit tot het domein van 
de aanvraag van de omgevingsvergunning behoort, is dit advies zonder voorwerp en kan er dus geen 
antwoord worden gegeven. 
 
4/ Kan de samenstelling van de diverse adviesraden volledig op de website worden geplaatst? Of met 
vraag ev. GDPR? 
Het openbaar maken van persoonsgegevens is aan strenge regels onderworpen. Het is niet opportuun 
om het engagement van mensen die deel uitmaken van een adviesraad nodeloos hieraan bloot te 
stellen of hun private informatie publiek te maken. De raad kan zijn informatie hierover zelf beheren 
en de aanstelling gebeurt door de gemeenteraad. Voor verkozenen is de informatie opgenomen in de 
mandatendatabank van de Vlaamse overheid en voor zover met toestemming op de gemeentelijke 
website. 
 
5/ Er wordt aan het CBS gevraagd of het niet mogelijk is dat er 1 of 2 leden van de adviesraden worden 
uitgenodigd bij vb. opening sporthal of huldiging of dergelijke. 
Wanneer dit gepast geacht wordt, worden de voorzitters van adviesraden uitgenodigd. 
 
5. VARIA 
 
FOYER DE LORK 
 
Johan vindt het ook spijtig dat er bij het overleg van Foyer De Lork van december niemand van de 
seniorenraad vertegenwoordigd was, en vraagt of er dan niemand als plaatsvervanger kan aangesteld 
worden. Dit zal moeten nagevraagd/nagezien  worden aan de hand van de statuten. (dit zal tijdens het 
volgende overleg worden gevraagd) 
De activiteiten van Foyer De Lork zijn niet voldoende bekend bij het brede publiek, we zullen hen 
vragen om ons op de hoogte te houden, en dit indien mogelijk publiceren in de nieuwsbrief.  
 
VARIA 
 
- Tilly & Herman waren op 5 december 2022 op de vergadering van Vlaamse Ouderenraad aanwezig. 
Herman geeft hier wat meer uitleg over, onder meer over het buurtrestaurant. Is hier vraag naar, zijn 
er nog meer mogelijkheden of is het louter voor de bijeenkomst of voor het eten? (mogelijkheden 
cafetaria sporthal?) 
-Nele De Win van de Vlaamse ouderenraad wilt alle seniorenraden bezoeken om zo ervaringen uit te 
wisselen. Dit moet gevraagd worden vanuit de seniorenraad.  
Herman heeft een checklist leeftjjds vriendelijke gemeente mee, Tilly kopieert dit voor iedereen. 
Geïnteresseerden mogen dit aan Tilly en/of Herman ingevuld terugbezorgen. (misschien een goede 
basis voor een memorandum) 
- Stand van zaken gele doos: er wordt aan het dossier gewerkt, eerstdaags wordt er een overleg met 
Audrey/Hans gepland.  
-Er wordt de vraag gesteld of er meer info over de andere raden kan gegeven worden, is dit nodig, of 
is dit nodig om te bespreken op de seniorenraad? 
Herman meldt dat je je abonnement voor de bibliotheek kan vernieuwen via payconicq, Paypoll, 5,00 
EUR. 



-3- 

 
Kan er vanuit de gemeente getracht wordt om te vragen of er zo’n grote bank (centraal afhaalpunt) in 
de gemeente komt, om tegemoet te komen aan de wensen van de bewoners? 
Vb. de burgemeester van Holsbeek heeft gevraagd om een brief te schrijven naar de banken om te 
vragen om te blijven, en om een centraal afhaalpunt? 
 
De mogelijkheden voor onze volgende uitstap worden nog druk uitgezocht en vergeleken. 
Nuttige data: 
Niet pluisgevoel op 21 maart 2023 om 19.30 uur in de raadzaal van Boortmeerbeek.  
Seniorenfeest 2 juni 2023  
Seniorenuitstap 15 juni 2023. 
Ouderenweek: 20 tot 26 november 2023 
 
Stany Op de Beeck 
Voorzitter seniorenraad 

  

  

 


